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 Valkenswaardse Golfclub 
opgericht 8 oktober 1992 

Clubhuis:    Sportpark “Den Dries” - Pastoor Heerkensdreef 16c - Valkenswaard 

     Tel.nr. 040 207 0064 (alleen tijdens activiteiten) 

Secretariaat:   Postbus 916 - 5550 AX Valkenswaard 

Kamer van Koophandel:  1719 4111        IBAN NL70 RBRB 8837 2073 44 

 

 

Bestuur  bestuur@valkenswaardsegolfclub.nl  

Voorzitter Frank Smulders voorzitter@valkenswaardsegolfclub.nl 040 201 32 31 

Secretaris Frits Baljet secretaris@valkenswaardsegolfclub.nl 040 201 88 58 

Penningmeester Peter Maathuis penningmeester@valkenswaardsegolfclub.nl 040 785 20 54 

Bestuurslid Carien Baudewijns  040 201 64 15 

Bestuurslid Louis Verlinden  040 204 10 47 

Commissies    

Baancommissie Ad Strijbosch baan@valkenswaardsegolfclub.nl 0653 243 192 

Clubhuiscommissie Maarten Ingelse clubhuis@valkenswaardsegolfclub.nl 040 201 80 26 

Handicapcommissie Cor François 

Kees van der Heijden 

hcp54@valkenswaardsegolfclub.nl 040 201 52 05 

040 201 78 41 

Ledenadministratie Peter Nelissen leden@valkenswaardsegolfclub.nl 040 207 01 88 

Marshal– en Begelei- 

dingscommissie 

Peter van Dooremalen marshals@valkenswaardsegolfclub.nl 0618 392 449 

Redactie Teeshot Karin Wensink teeshot@valkenswaardsegolfclub.nl 040 204 8703 

Regelcommissie Rob Derksen regels@valkenswaardsegolfclub.nl 0614 355 026 

Sponsorcommissie Gea Bloemen sponsor@valkenswaardsegolfclub.nl 040 785 20 54 

Technisch Beheer Peter Verberne TB@valkenswaardsegolfclub.nl 040 201 72 99 

Wedstrijdcommissie 

 DDD (damesmiddag) 

 VVMM (herenmiddag) 

Jos Baudewijns 

Toos Spierings 

Will van der Burgt 

wedstrijd@valkenswaardsegolfclub.nl 

ddd@valkenswaardsegolfclub.nl 

vvmm@valkenswaardsegolfclub.nl 

040 201 64 15 

040 201 80 25 

0624 363 988 

Welkomstcommissie Dammie Janssen a.i. welkom@valkenswaardsegolfclub.nl 040 201 67 91 

Professional Ger Jeurissen jeurissen6@kpnplanet.nl 0651 098 281 

Foto omslag (Peter Maathuis): Lente in Valkenswaard 
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Redactioneel  

Een nieuwe lente en een nieuw geluid... 

Woensdag 2 maart, wintercompetitie. Stralende zon 

maar ijzige wind. Kouwe klauwengolf! We staan te 

wachten om af te slaan bij hole 1 op het zwembad. Ik 

vraag me zoals altijd af wat hier nou toch de beste 

stok is om te gebruiken, als ik uit mijn gepeins word 

opgeschrikt door de vraag “Zeg Karin, is dat niks voor 

jou, een stukje schrijven voor de Teeshot? Je weet 

toch dat Rina gaat stoppen?” Verbluft stamel ik dat ik 

erover ga nadenken. Gevolg is wel dat ik niet meer 

met mijn clubkeuze bezig ben, maar met dit onver-

wachte verzoek – en prompt met een parretje van 

deze hole afkom. Een voorteken? 

Het moge in elk geval duidelijk zijn dat ik “ja” heb 

gezegd, en dat dit mijn eerste gewrocht is voor ons 

clubblad. Sommigen van u kennen mij inmiddels, 

maar een korte introductie is denk ik wel op zijn 

plaats. Mijn naam is Karin Wensink, ik ben 63 jaar 

oud, woon in Valkenswaard en heb tot anderhalf jaar 

geleden in het onderwijs gewerkt. Ik heb bijna 40 

jaar Engels gegeven, de laatste 30 jaar op het Heer-

beeck College in Best. Plotseling was het genoeg en 

lonkte het leven zonder al te veel verplichtingen.  

Dat ik deze ‘verplichting’ ben aangegaan, heeft onder 

andere te maken met het feit dat ik, vanaf het begin 

dat ik lid werd (nu zo’n acht jaar geleden), het sym-

pathiek vond, dat in deze digitale tijd de Valkens-

waardse Golfclub nog een papieren blad uitgeeft. Ik 

lees mijn boeken altijd van papier, en ook de papie-

ren krant bekoort mij meer dan het scrollen op de 

iPad. Carpe Diem, want de bezorging van de krant is 

dezer dagen uiterst onzeker, en van alle kanten pro-

beert men mij aan de e-reader te krijgen.  

Donderdag 9 maart. Mijn eerste Teeshot-vergadering 

zit erop. Naar nu blijkt had Rina meer taken dan al-

leen een aardig stukje schrijven. Maar zolang mijn 

mederedactieleden Peter, Hans, Gea en Ben hun 

vaatwassers blijven uitruimen, interviews blijven hou-

den, en verhelderende stukjes blijven schrijven, gaat 

dit helemaal goedkomen, Rina! Ik weet niet of ik het 

net zoals jij zes jaar ga volhouden, maar ik heb er zin 

in, en dat kan alleen maar goed zijn.  

Ik wens u allen veel leesplezier met dit lentenummer 

van 2023. 

 

 

   Karin Wensink 
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Van de voorzitter 

Beste medegolfers, 

Zoals gebruikelijk wil ik jullie weer 

meenemen in een aantal dingen 

die er spelen in onze club. 

Allereerst wil ik hier noemen aan-

dacht voor regels en etiquette. 

We hebben helaas moeten consta-

teren dat we hierin aan het afglij-

den zijn. Daarom hebben we recentelijk geïnventari-

seerd hoe we er voor staan en wat we eraan kunnen 

doen. De conclusies hiervan zijn besproken in het be-

stuur en zullen op korte termijn teruggekoppeld wor-

den aan de diverse commissies. Enkele belangrijke 

punten zijn: 

• Dit aandachtsveld toewijzen aan een bestuurslid 

(dat wordt Frans Schraven) 

• Procedure baanpermissie bij VGC aanpassen. Meer 

kennis wordt vereist voordat je zelfstandig in de 

baan mag. 

• Elkaar aanspreken op gedrag en regels in de baan 

normaliseren. 

• Verantwoordelijkheden van commissies meer op 

elkaar afstemmen. 

Een ander actueel project dat ik wil noemen, is indivi-

dueel afrekenen mogelijk maken bij wedstrijden. 

De proefperiode is gestart en loopt tot 1 juli dit jaar 

waarna we gaan evalueren. De reacties tot nu toe 

lopen erg uiteen van perfect en eerlijk systeem tot 

nergens voor nodig, het ging prima. We komen er na 

de evaluatie zeker op terug. 

Na jaren dat kandidaat bestuursleden niet te vinden 

waren, doet het mij groot genoegen te kunnen mel-

den dat we drie leden bereid hebben gevonden tot 

het bestuur toe te treden. Dat zijn Ton van Hees, 

Frans Schraven en Toon van den Berg. Heren bedankt 

alvast voor jullie inzet. 

We zoeken overigens nog wel nieuwe marshals 

(contact: Peter van Dooremalen) en uitbreiding van 

onze regelcommissie (Rob Derksen) en sponsorcom-

missie (Gea Bloemen). Ook bij de VVMM (Will van der 

Burgt) is versterking gewenst door het onverwacht 

wegvallen van enkele commissieleden. Meld je aan! 

Zonder iemand te kort te doen, wil ik het stille ver-

trek van Jan François, onze alleskunner in de baan-

commissie, onder de aandacht brengen. Jan bedankt 

voor al het werk dat je hebt gedaan voor de VGC in 

de vele jaren als lid van de baancommissie! In deze 

Teeshot staan we daar toch even bij stil. 

Ten aanzien van de baan zijn er wat ontwikkelingen 

op komst. 
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Er komt overal LED-verlichting. Dat is inmiddels gere-

aliseerd op de holes 3 en 4; hole 8 volgt nog. Dit zal 

beperkte overlast geven. SV Valkenswaard wil ver-

lichting op onze holes 1, 2 en 9. Dit is in onderzoek 

bij de gemeente in overleg met ons. De verplaatsing 

van de green en afslagplaats op 8 loopt en zal over 

enkele maanden worden opgeleverd. Er zijn plannen 

om een waterhindernis te realiseren op hole 5 en hole 

6. Dit gaat de uitdaging van onze baan zeker vergro-

ten. Al deze zaken proberen we uit te voeren met zo 

weinig mogelijk overlast voor onze leden. 

Onze financiële positie is op orde en er zijn op dit 

punt geen zorgen zolang het ledenaantal niet te veel 

terugloopt. De zonnepanelen doen hun werk en ons 

gasverbruik is goed onder controle. Dus van de situa-

tie op de energiemarkt hebben we niet veel last. 

Het laatste woord is voor onze vele vrijwilligers, die 

we op 1 juni a.s. in het zonnetje zetten op onze jaar-

lijkse vrijwilligersdag. Bedankt voor jullie aller inzet! 

Wat ik veel vaker tegen jullie zeg, is dat zonder jullie 

de VGC niet kan blijven voortbestaan. Dus mijn petje 

af voor jullie allemaal en houd vol. 

Zo mijn pen is weer leeg... 

Alvast mijn excuses voor de dingen die ik ongetwij-

feld ben vergeten, maar er komt wel weer een nieuwe 

Teeschot. 

Voor nu wens ik u allemaal heel veel gezondheid, 

golfplezier en gezelligheid bij onze VGC. Tot ziens 

ergens op de baan of bij de ALV! 

Frank Smulders 

Qualifying spelen 

Er zijn kennelijk nogal wat golfspelers die alleen hun 

goede scores invoeren in de app GOLF.NL. Mag dat? 

De handicapregels schrijven voor, dat een speler voor 

de start van een ronde aangeeft dat hij/zij een quali-

fying score wil inleveren, zodat de marker vanaf het 

begin weet dat hij/zij de scores van de speler moet 

noteren. In de praktijk komt het voor dat spelers niet 

voor de start van een ronde aangeven dat zij een qua-

lifying ronde gaan spelen, maar dat zij na een goede 

ronde toch een qualifying score invoeren. Ze vragen 

dan achteraf aan een medespeler om hun 'marker' te 

zijn en hun kaart te ondertekenen (hun score goed te 

keuren). In dit geval zou de medespeler de kaart niet 

moeten ondertekenen, ook al omdat de medespeler 

niet vanaf de start van de ronde de score heeft kun-

nen noteren. 

Bron: GOLF.NL 18-1-2023 

Door veel qualifying scores in te leveren, wordt de 

handicap een goede maat van iemands speelsterkte. 

Met alleen goede scores wordt de handicap te laag en 

daarmee maakt de speler het zichzelf moeilijker. 

Maar omgekeerd, door alleen slechte scores in te leve-

ren, kan een speler zijn of haar handicap bewust hoog 

houden. Zo valt iemand bij wedstrijden gemakkelijker 

in de prijzen, tot frustratie van de andere deelnemers. 

De handicapcommissie kan, na melding, in dit soort 

gevallen de handicap van de speler corrigeren. 

 

Op bezoek bij John Grijseels  

John Grijseels is in 2022 de baan-

commissie komen versterken, 

toen Jan François aankondigde 

dat hij na 25 jaar zou stoppen. 

Tijdens de wintercompetitie en 

kort vóór zijn onverwacht overlij-

den vroeg Pierre Velter hem of hij 

Jans werkzaamheden zou willen 

overnemen. John had inmiddels 

al het een en ander aan ver-

zoeken om toe te treden tot ver-

scheidene commissies afgeslagen. 

Maar rondstruinen op de baan, dat wilde hij wel. 

Het zit in de aard van het beestje om vrijwilligerswerk 

te doen en John is kennelijk zo iemand die bereid is 

om zijn club te helpen. 

Geboren en getogen in Valkenswaard, heeft John van-

af zijn 10e rolhockey gespeeld in de Dennenberghal 

hier in Valkenswaard. Vanaf zijn 14e tot zijn 34e jaar 

speelde hij in het nationale team. “Ik ben op 19-jarige 

leeftijd vanuit de Dennenberg naar Lichtstad gegaan 

Algemene Leden Vergadering 

Valkenswaardse Golfclub 

Het bestuur nodigt u uit deel te nemen aan onze 

jaarvergadering op 

 

woensdag 3 mei 2023 

om 20:00 uur 

in ons clubhuis 

 

Alle leden en begunstigers zijn van harte welkom 

om de resultaten van het afgelopen jaar te be-

spreken en mee te beslissen over de toekomst 

van onze vereniging. 

 

De stukken voor de vergadering krijgt u per mail 

toegezonden. 
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om daar in het eerste team te spelen en om zo ook in 

het nationale team te kunnen spelen. In die tijd heb 

ik veel interlands Europacup en bekerwedstrijden ge-

speeld door heel Europa.” Met het nationale rolhoc-

keyteam reisde John de hele wereld over. “Op 34 jari-

ge leeftijd heb ik een aanbieding gekregen om hoofd-

trainer van de Dennenberg te worden. Dit heb ik nog 

enkele jaren gedaan….en even in het bestuur gezeten 

nadat er een crisis was op de Dennenberg,… tot het 

genoeg was.”  

John stopte met rolhockey om te gaan tennissen bij 

Ginneve. Inmiddels waren zijn tweelingzonen Rob en 

Mike geboren. Toen de jongens oud genoeg waren (5 

jaar), kozen zij voor een totaal andere sport: basket-

bal bij BBC Valkenswaard. En dus werd John teambe-

geleider van het team van zijn zonen.  

Twee jaar geleden ‘moest’ John het tennissen opge-

ven vanwege last van zijn knie. Om de hoek was de 

Valkenswaardse Golfclub en na een clinic en nog wat 

lessen werd John, nadat hij zijn GVB had gehaald op 

Gendersteijn, lid van onze club. (John vertelt dat hij 

eens het clubhuis binnen stapte op zo’n clinicdag en 

dat niemand naar hem toekwam om hem welkom te 

heten. Het was een vreemde gewaarwording voor 

hem, (en hij kan het nog steeds niet begrijpen) zeker 

nadat hij lid was geworden en de gezelligheid van 

onze club had ervaren.) Want John ging direct elke 

vrijdagmiddag bij de VVMM meedoen. En hij sleepte 

er nogal wat prijzen weg. “Ik werd regelmatig voor 

‘duikboot’ uitgemaakt. Dat is inmiddels wel minder 

geworden, steeds prijzen krijgen.” 

Toen er een nieuwe voorzitter van de baancommissie 

moest komen die de gesprekken met de gemeente 

moest voeren, maakte John duidelijk dat dat he-

lemáál niet zijn ding was. Gelukkig vond de baancom-

missie Ad Strijbosch bereid om die taak op zich te 

nemen. “Ad en ik zijn vervolgens samen op cursus 

geweest van de NGF. En de NGF stelde voor, of advi-

seerde ons, om meer ‘water’-hindernissen in onze 

baan te creëren. Nee, er hoeft niet per sé water te 

komen om rode-paaltjes hindernissen te maken. Bij-

voorbeeld de heuvel tussen de fairways van 5 en 6 

kan tot waterhindernis worden benoemd. Dan kun je 

je bal droppen daar waar hij de hindernis in is ge-

gaan. Dat maakt onze baan leuker en bevordert de 

snelheid in de baan. 

Ja, en er zijn zelfs al ideeën om een regenwaterreser-

voir van het zwembad te verplaatsen naar onze holes 

5 en 6. Er komt dus waarschijnlijk ook echt water in 

onze baan. 

Er is ook sprake van het plaatsen van lichtmasten op 

het veld van onze holes 1, 2 en 9. Maar daar kan de 

Valkenswaardse Golfclub ook weer gebruik van ma-

ken. Misschien kunnen we dan avondwedstrijden hou-

den,” zegt John optimistisch. 

“Ik heb van Jan een lijst gekregen (A4 handgeschre-

ven) van de taken van de baancommissie. We hebben 

de werkzaamheden onder ons vieren verdeeld en Ad 

onderhoudt de contacten met de gemeente.” 

“We hebben met drones onze hele baan in kaart ge-

bracht. Dit om een rapport voor de NGF te kunnen 

maken met de juiste informatie.” 

Voorbeeldje: bovenaanzicht van het clubhuis. 

John vertelt dat hij 25 jaar als project manager heeft 

gewerkt bij NS. Daarna werkte hij als ICT’er achter-

eenvolgens bij Getronics, KPN en Spie in Eindhoven. 

“NS is altijd mijn klant gebleven. Als zij naar een an-

dere of grotere vestiging verhuisden of nieuwe kanto-

ren gingen bekijken, werd ik gevraagd om mee te 

gaan omdat ik advies kon geven qua ICT of het ge-

bouw de mogelijkheden bood voor wat NS nodig had. 

Dus op die manier bekijk ik ook de baan en de moge-

lijkheden die de omstandigheden bieden.” 

Circa 2 jaar geleden, eind 2019, vlak vóór corona, is 

John met (vervroegd) pensioen gegaan. “Wij waren 

met vier projectmanagers in Eindhoven en er moest 

er een weg bij Spie. Mijn drie andere collega’s waren 

jong, met gezinnen. Toen ik een leuk aanbod kreeg, 

ben ik gestopt. En vanaf 1 juli 2023 ga ik dan echt 

met pensioen.” 

John en ik zitten aan tafel met uitzicht op zonnig ter-

ras en tuin. “Ik zit graag hier in de tuin. Nee, ik mag 

niets snoeien van mijn vrouw Wilma. Ze vindt dat ik 

veel te rigoureus ben. 

We hebben nu één kleinkind Guusje. Zij woont in De 
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 Bilt en ik ga regelmatig daarheen om op te passen. 

Het maakt mij niet uit als ik ’s nachts terug moet rij-

den.” Zoals bij veel grootouders staat nu ook bij John 

en Wilma een speeltoestel in de tuin.  

John is altijd een actieve sporter geweest. Hij gaat 

gemiddeld 3 keer per week golfen, waaronder op de 

herenmiddag (VVMM). 

Zijn course handicap is 15.  

 

   Gea Bloemen 

 

 

Nieuws van de baancommissie 

Zoals je op de golfbaan kunt zien, is de nieuwe green 

van hole 8 inmiddels aangelegd. Zodra dit mogelijk is, 

wordt de nieuwe green in gebruik genomen en zal - 

als de weersomstandigheden meewerken - de afslag 

worden verplaatst naar de hoek van het rugbyveld. 

De afslagplaats komt dus óp het rugbyveld te liggen 

en daardoor slaan we niet meer af over de doorgaan-

de weg. Dit bevordert in hoge mate de veiligheid op 

het sportpark. De oude green zal worden gebruikt als 

“nursery” voor onderhoud van de greens. 

In verband met de vervanging van de huidige licht-

masten door lichtmasten met LED-verlichting zullen 

deze worden verplaatst naar de oostkant van de fair-

way. Ook deze worden zo veel mogelijk uit ons 

schootsveld gehouden. 

Mogelijk gaat een lang gekoesterde wens in vervulling 

tot de aanleg van echte waterhindernissen. We zijn 

op dit moment in overleg met de gemeente over de 

aanleg van een waterhindernis vóór de green van 

hole 5 en een waterhindernis op de fairway van hole 

6. Dit maakt deze toch al niet gemakkelijke holes 

heel wat uitdagender.  

Ook zijn er plannen voor meer rode hindernissen in 

de baan om op die manier het spel sneller te maken. 

De dijk tussen hole 5 en 6 wordt een rode hindernis 

van waaruit niet gespeeld mag worden.  

De afslagplaatsen op de holes 3 en 4 blijven ongewij-

zigd, omdat de aanleg van een 2e kunstgrasveld voor 
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de SV Valkenswaard niet doorgaat. De armaturen van 

de daar aanwezige lichtmasten zijn inmiddels vervan-

gen door LED-verlichting.  

Verder zijn we met de gemeente in overleg omdat op 

het veld van onze holes 1, 2 en 9 in het najaar 2023 

mogelijk lichtmasten worden geplaatst. Dit om het 

voor SV Valkenswaard mogelijk te maken op de daar 

liggende voetbalvelden inhaalwedstrijden te spelen. 

De locatie van deze masten wordt zodanig gekozen 

dat we er als VGC zo weinig mogelijk hinder van zul-

len ondervinden.  

Kortom de nodige aanpassingen in de baan teneinde 

de baan aantrekkelijker te maken 

voor onze leden. 

Namens de baancommissieleden, 
Toon Wijnen, Frans Smits, John 
Grijseels en Dammie Janssen. 
 
 
Ad Strijbosch 
Voorzitter Baancommissie 

 

 

Je bal op de juiste wijze markeren 

Wanneer je de bal volgens de regels mag opnemen, 

moet je de bal bij verder spelen terugplaatsen op de 

plek waar de bal lag voordat je ging markeren. Om de 

bal correct te kunnen terugplaatsen, moet je de bal 

correct markeren voor je hem opneemt. 

Regel 14.1 zegt dat de marker direct achter of direct 

naast de bal moet worden geplaatst. Dit betekent dat 

de marker niet een (paar) centimeter achter de bal 

mag worden geplaatst. Wanneer je dit wel doet, mar-

keer je dus niet op de goede manier en krijg je hier-

voor een strafslag. 

Het is geen probleem als je de bal beweegt bij het 

markeren. Regel 13.1d(1) zegt namelijk dat je hier-

voor geen straf krijgt. Maar als de bal bij het marke-

ren beweegt, dan moet je de oorspronkelijke plek van 

de bal markeren met een marker. En niet de plaats 

waar de bal na het bewegen eindigde! 

Wanneer je de bal zou bewegen bij het weghalen van 

de marker, dan moet je de bal op de oorspronkelijke 

plek terugplaatsen zonder straf. Speel je de bewogen  

bal zonder hem terug te plaatsen, dan speel je vanaf 

de verkeerde plaats en krijg je 2 strafslagen! 

 

Ideeënbus 

Wij met z’n allen vormen onze vereniging VGC. Wij 

met z’n allen hebben heel veel heel goede ideeën hoe 

het in onze club gaat en wat er eventueel verbeterd 

kan worden. Alleen komen die goede ideeën niet al-

tijd terecht op de plek (in het bestuur of in een van 

https://www.randa.org/nl-NL/rog/the-rules-of-golf/rule-14#14_1
https://www.randa.org/nl-NL/rog/the-rules-of-golf/rule-13#13_1d
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de commissies) waar er iets mee gedaan kan worden.  

Daarom daagt het bestuur je uit om jouw suggesties, 

ideeën, opmerkingen kenbaar te maken, zodat in elk 

geval naar jouw suggesties, ideeën, opmerkingen ge-

keken wordt. Dat wil natuurlijk niet zeggen dat deze 

altijd gehonoreerd zullen worden, maar er wordt in 

elk geval wél serieus over nagedacht.  

Hoe krijg je jouw suggesties, ideeën, opmerkingen 

nou op de goede plek? 

Heel makkelijk: op onze website onder de button 

“club” staat in het drop down menu de button 

“Ideeënbus”. 

Er verschijnt een formulier. Invul-

len en versturen. Dat is alles.  

We kijken nu al uit naar de sug-

gesties, ideeën, opmerkingen om 

onze club nóg mooier te maken. 

 

   Ton van Hees 

 

Ready Golf 

Al enkele jaren legt de NGF nadruk op vlot spelen. De 

daarvoor bedachte term is “Ready Golf” en daarover 

gaat dit stuk. Ook golforganisaties zoals de R&A en 

USGA staan vierkant achter Ready Golf. 

Het zijn tips om het spel in de baan vlotter te laten 

verlopen, gedragsregels, dus geen officiële golfregels. 

Bij overtreding krijg je geen strafslagen. Wijs je me-

despelers er eventueel op, maar gebruik het niet om 

elkaar op te jagen. Respecteer als iemand meer tijd 

nodig heeft. 

Nieuwe leden worden door de welkomstcommissie 

(Dammie Janssen) over dit onderwerp voorgelicht, 

maar voor leden die al langer lid zijn, kan een opfris-

ser geen kwaad. 

Laat een snellere flight voorgaan 

Als de hole vóór u leeg is en de achter u spelende 

flight is aanzienlijk sneller en sluit aan, dan dient u 

deze flight (ook als die flight maar uit één persoon 

bestaat) door te laten. 

Dit bevordert een snelle doorstroming in de baan en 

daarmee ieders speelplezier! 

Harken? Sla alvast! 

De bal van je medespeler ligt in de bunker. Je mede-

speler slaat de bal en ligt vervolgens nog steeds ver-

der van de hole af dan jouw bal.  

Afhankelijk van de situatie kun je aanbieden de bun-

ker te harken voor je medespeler of alvast jouw bal 

te slaan zodat je medespeler de tijd heeft om de bun-

ker te harken en zich voor te bereiden op de volgende 

slag. Overleg en zeg wat je gaat doen. 

Uitholen 

Op de green heb je jouw bal dichtbij de hole geputt, 

maar ook dichtbij de lijn van je medespeler. Hole dan 

vast uit. Dit is sneller dan je bal markeren, je mede-

speler laten putten en dan zelf putten. Maar neem wel 

de tijd voor je putt, laat je niet opjagen. 

Eerst slaan, dan zoeken 

Je medespeler heeft de bal in het bos geslagen en 

jouw bal ligt prachtig op de fairway. Sla dan eerst je 

eigen bal op de fairway en ga daarna helpen met zoe-

ken. Dat kan behoorlijk wat tijd schelen. 

Aan de beurt 

Jij bent klaar om te slaan maar je medespeler, die 

eigenlijk aan de beurt is, nog niet. Sla dan als eerste 

zodat je medespeler daarna kan slaan en de tijd heeft 

om zich nog voor te bereiden op de volgende slag. 

Lastige bal 

Het kan zijn dat je medespeler verder weg ligt dan jij 

maar een lastige slag heeft. Je medespeler heeft wat 

tijd nodig om zijn of haar opties te bekijken. Als het 

veilig is, sla dan eerst jouw bal. Dan heeft je mede-

speler wat meer tijd en kan hij of zij slaan nadat jij je 

bal hebt geslagen. 

Over de green 

Jouw bal ligt aan de voorkant van de green en de bal 

van je medespeler ligt over de green. Chip jouw bal 

dan eerst vanaf de voorkant van de green zodat je 

medespeler de tijd heeft om naar de achterkant van 

de green te lopen. 

Kortere afslag 

Het komt weleens voor dat je op de groep vóór je 
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moet wachten. Misschien is je medespeler, een long-

hitter, aan de beurt om te slaan, maar die heeft de 

kans de spelers voor jullie te raken. Jij slaat wellicht 

niet zo ver en kunt de spelers voor je nooit raken. Sla 

dan als eerste vanaf de tee, dat scheelt weer wat tijd. 

Korte pre-shot-routine 

Een pre-shot-routine herhaal je bij iedere slag. Als 

deze kort is, kan dit veel tijd schelen in een golfronde. 

Een goede en veelgebruikte routine is ‘staan, oefen-

swing, slaan’. Hoe langer je over je slag gaat naden-

ken hoe slechter die meestal gaat. 

De golfprofessional kan je helpen met het vinden van 

je juiste (korte) pre-shot-routine. 

Klaar staan 

Zorg ervoor dat je helemaal klaar bent om te spelen 

zodra je aan de beurt bent. Dit voorkomt veel frustra-

tie van andere spelers en de ronde zal ook een stuk 

sneller gaan. Vlak voordat je bij je bal aankomt kun je 

alvast kijken wat de windrichting is. 

Gebruik je een rangefinder? Bepaal de afstand terwijl 

anderen slaan en niet pas als het jouw beurt is. 

Speel een provisionele bal 

Zoeken naar een (mogelijk) verloren golfbal kan veel 

tijd kosten. Wanneer je denkt dat je bal verloren of 

buiten de baan zou kunnen zijn, speel je een provisio-

nele bal. Stel dat de eerste bal verloren is, dan hoef je 

niet terug te lopen naar de plaats waar je het laatst 

hebt geslagen om daar een nieuwe bal te slaan. 

Scores noteren 

Kijk mee met medespelers als ze de hole uitspelen op 

de green. Tenzij er niemand achter je loopt, noteer je 

de scores pas als je bent aangekomen op de volgende 

afslag. Dan is de hole die je net hebt gespeeld vrij 

voor de groep achter je. 

Als je als eerste afslaat op de volgende hole, noteer je 

de scores pas nadat je hebt afgeslagen, terwijl de an-

deren afslaan. 

Kijk wel altijd mee bij de afslag van anderen! Hoe 

meer mensen meekijken, hoe eerder een scheve af-

slag wordt gevonden. 

Tassen en trolleys 

Als je naar de green loopt, zet je tas/kar dan meteen 

op de weg richting de afslag van de volgende hole. 

Soms zie je de volgende afslag al liggen of er staat 

een bordje dat de richting aangeeft. 

Slag voorbereiden 

Terwijl je naar je bal toe loopt of terwijl anderen in je 

flight aan het spelen of voorbereiden zijn, kun je al 

veel informatie inwinnen die belangrijk is voor je vol-

gende slag. Waar komt de wind vandaan, wat is de 

Onze twee ereleden Marianne Klaassens en Jan Veltkamp 
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afstand die je wilt overbruggen, hoe loopt de hole, 

waar liggen de hindernissen? Op deze manier ben je 

klaar om je bal te slaan als je aan de beurt bent. 

Kijk mee als anderen slaan 

Als je een rondje speelt, kijk dan altijd mee als een 

ander slaat. Bij een scheve slag vind je dan veel eer-

der de bal. Ga bij een rechtshandige speler bij voor-

keur rechts naast de speler staan, maar blijf achter de 

bal. Je staat dan veilig en kunt de bal goed volgen. 

Bron: WWW.GOLF.NL/READYGOLF 

 

Bezoek regelmatig de website 

Een aantal vrijwilligers is regelmatig bezig met het 

actueel houden van onze website. 

Op de homepage staat steeds het laatste nieuws over 

de vereniging en de golfbaan, veranderingen in de 

golfregels en het ledenbestand.  

De wedstrijdcommissies houden de wedstrijdkalender 

bij en plaatsen verslagen van gespeelde wedstrijden, 

de baancommissie zorgt dat iedereen kan weten wan-

neer de baan gesloten is en al dan niet qualifying. 

Van veel evenementen binnen de club worden foto’s 

gemaakt en in fotoalbums op de website gepubliceerd.  

Ook kun je, in de samenvatting van de notulen van de 

bestuursvergaderingen, lezen welke zaken het bestuur 

bezighouden. 

Stuur gerust een mailtje naar de webmaster 

(webmaster@valkenswaardsegolfclub.nl) als je de web-

site niet kunt bereiken! 

 

Reacties 

Soms krijg je wel eens de indruk dat de Teeshot niet 

door iedereen goed gelezen wordt. Dan is het prettig 

als je kunt constateren dat dat toch best meevalt: ik 

heb nog nooit zoveel reacties gehad als op mijn stukje 

in de laatste Teeshot over het vertrek van Dammie 

Janssen als vrijwilliger. 

Ik ben blij te kunnen vaststellen dat mijn “wee-klacht” 

over dat vertrek door zeer velen werd begrepen en 

gedeeld. Nog fijner is het te kunnen melden dat Dam-

mie, nadat er een goed en zeer langdurig gesprek met 

het bestuur heeft plaats gevonden, besloten heeft om 

haar vertrek nog eens te overwegen en voorlopig af te 

wachten of zaken zich ten goede zul-

len ontwikkelen. 

En – dat mag ook wel eens gezegd 

worden - hulde voor het bestuur dat 

de hem passende schoen heeft aan-

getrokken. 

 

Een zeer tevreden Ben Thijssen 
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”kleinverbruiker” en valt onder het “energieplafond” in 

2023. Wat de energieprijzen daarna gaan doen, weet 

niemand, maar we willen voorbereid zijn op een ver-

dere stijging van met name de gasprijs. 

Elektriciteit 

Dankzij onze 44 zonnepanelen hoeven wij, zolang de 

salderingsregeling nog geldt, weinig tot geen stroom 

in te kopen. We hebben een omvormer met wat over-

capaciteit en kunnen gemakkelijk nog een aantal zon-

nepanelen bijplaatsen om extra stroom op te wekken, 

bijvoorbeeld voor een warmtepomp. 

Gas 

Over het afgelopen jaar (tot 1 maart jl.) hebben we 

1.700 m³ gas gebruikt en dankzij de saldering en het 

“energieplafond” zal onze energierekening over 2023 

slechts € 2.500 bedragen. Maar als in 2024 de gasprijs 

€ 3,- per m3 wordt... 

Een warmtepomp kan ons gasverbruik waarschijnlijk 

halveren, maar kost wel extra elektri-

citeit. We gaan onderzoeken hoeveel 

besparingen een warmtepomp kan 

opleveren. 

 

Peter Maathuis 

Penningmeester 

Bankrekeningen en verduurzamen 

Het samenvoegen van de vereniging Valkenswaardse 

Golfclub en de Stichting Bevordering Golfsport Val-

kenswaard is bijna afgerond. 

De stichting is in mei 2022 omgezet in een vereniging 

met de formele naam “Valkenswaardse Golfclub 2”. 

Deze vereniging is eigenaar van ons clubhuis en alle 

VGC-leden zijn daarvan lid. De “oude” vereniging heeft 

nu alleen nog 5 bestuursleden, geen bezittingen of 

schulden, en is bij de Kamer van Koophandel afge-

meld. Zodra deze vereniging is opgeheven, kunnen we 

de nieuwe vereniging weer gewoon “Valkenswaardse 

Golfclub” noemen. 

Door het reduceren van het aantal rekeningen is het 

IBAN van onze horeca-rekening (bartegoed aanvullen) 

nu NL21 RABO 0314 6834 88. De algemene rekening 

(o.a. voor betaling van contributie en lockerhuur) is 

NL70 RBRB 8837 2073 44. Voor beide rekeningen is de 

tenaamstelling Valkenswaardse Golfclub. 

Deze wijzigingen halveren de verwachte bankkosten in 

2023 (en die worden door de opgelopen rente nu weer 

gecompenseerd door de ontvangen rente op onze 

spaarrekeningen). 

Verduurzamen 

Onze vereniging is voor de energieleveranciers een 

 Wedstrijdplanning 2023 

Alle dinsdagen en vrijdagen is de baan gereserveerd van 13.00 tot 17.00 uur i.v.m. Dames– en Herenmiddagen. 

Wo 26 april Oranje-wedstrijd 13.00 – 17.00 Ton, Gerard 

Zo 14 mei Inloopwedstrijd 13.30 – 17.00 Marrie 

Do 18 mei Presidentscup 10.00 – 17.00 Jos, Irmgard 

Do 1 juni Vrijwilligersdag 13.00 – 17.00 Bestuur 

Zo 11 juni Puttwedstrijd 13.30 – 17.00 Hélène, Gerard 

Wo 21 juni Avondwedstrijd 18.00 – 21.00 Jos, Ton 

Za 1 en zo 2 juli Matchplay-kampioenschap 08.00 – 18.00 Jos, Irmgard 

Do 13 juli Wedstrijd der IJzersterken 10.00 – 15.00 Ton, Marrie 

Zo 23 juli Pro-cup 10.00 – 17.00 Hélène, Irmgard 

Wo 19, 26 juli, 2, 9 

augustus 
Zomercompetitie 12.00 – 17.00 Jos, Gerard 

Za 5 en zo 6 augustus Strokeplay-kampioenschappen 08.00 - 18.00 Marrie, Jos, Irmgard, Hélène 

Do 24 augustus Koppelwedstrijd 13.00 – 17.00 Ton, Gerard 

Di 29 augustus Vriendinnendag 10.00 – 17.00 DDD 

Vr 8 september Heren vragen Dames 12.00 – 17.00 VVMM 
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wel even wat tijd, dus voor “snelheid in de baan” is 

deze stok niet zo geschikt.  

Zinvolle club? Denk het niet. Weet ook niet of er ooit 

mee gespeeld is. Op YouTube staat een filmpje van 

deze stok. Kijk op: adjustable golfclub. 

Oliebollenwedstrijd 

Op woensdag 28 december (onnozele kinderen, voor 

wie nog weet wat dat is/was) werd de oliebollenwed-

strijd gespeeld met 62 deelnemers. Aanvankelijk re-

gen terwijl de snoepjes van de Nicolaaskerk vielen, 

maar geleidelijk werd het ook daar droog. 

Bij de VGC de nodige 

oliebollen en glüh-

wein. Eerst was er 

een tekort aan OBB 

(OlieBollenBakkers) 

maar dit werd snel 

opgelost. 

Dames: “Het ware 

goeie bollen”! 

 

 

Natuurlijk moest alles ook nog 

naar hole 7 gebracht worden. 

Hiervoor zorgden Kees en John. 

 

 

 

En de winnaars waren: bij de 

dames Karin Wensink en bij de 

heren Niek Coenen. 

Beiden: Proficiat! 

 

Maar er was meer! 

Voordat iemand er erg in had, pakte Martin Postma 

opeens de microfoon.  

Hij wilde (en terecht) Maar-

ten Ingelse eens in het 

zonnetje zetten. Maarten, 

als voorzitter van de club-

huiscommissie, is voortdu-

rend in touw. Zorgt voor de 

planning van de vrijwil-

ligers, zorgt dat de dames 

op dinsdag-

middag en de heren op vrijdagmiddag 

van hun “natje en droogje” worden 

voorzien. En dan hebben we het nog 

niet over allerlei andere wedstrijden. 

 

Martin benoemde Maarten tot 

“GREENKEEPER VAN HOLE 19” met de 

daarbij behorende trofee. 

Vaatwasser 

Zo! De Vaatwasser is weer klaar. Weer allerlei wetens-

waardigheden over onze VGC. Lees, geniet van de 

nieuwtjes, vraag jezelf af “waarom”? Interessante 

nieuwtjes zijn altijd welkom. 

Green hole - 8 november 2022 

 

 

 

 

 

Green hole 8 - december 2022 

Zand met hekken erom-

heen, maar in het voorjaar 

hebben we een veel uitda-

gender green op hole 8. 

Helaas (?) niet meer vlak, 

maar wel interessanter. 

 

14 stokken? 

Zoals iedere golfer weet, mag je maximaal 14 stokken 

meenemen. Een putter is uiteraard noodzakelijk. Ver-

der heb je de keuze tussen: driver, houten 3, houten 

4, houten 5, ijzeren 1, 2, 3, 4, 5, 6, 7, 8, 9, P, S. Of 

nog een 56 of 60 graden wedge… 

Ik vrees dat ik over de 14 stokken heen ben. Dan heb 

je nog een trolley (wel of niet elektrisch). Een draag-

tas of cartbag. Handschoenen, golfschoenen, ballen en 

tees. Ja! Je kunt gaan spelen.  

Maar waarom sleep je al 

die zaken mee? Oké. 

Ballen zijn noodzakelijk. 

De rest is ballast. Want 

je kunt ook met één 

stok spelen. 

Hoe? Zie hier een paar 

foto’s van een verstel-

bare golfclub. 

Hierboven: de stok ingesteld op 7 

Uitschuifbare shaft. Houten zitten er niet bij, maar je 

hebt wel alle ijzertjes, van 1 t/m S. Inclusief putter. 

Hieronder ingesteld op 8 (links) en op 5 (rechts). 

Uitgevonden in de USA. Ik ga er niet mee spelen, 

maar het is wel een golf gadget. Het verstellen kost 
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Martin hoopt dat deze trofee een mooi plaatsje in het 

clubhuis krijgt. En ik ben het helemaal met Martin 

eens! 

Nieuwjaarsreceptie 

Zondag 8 januari was het weer zover. De nieuwjaars-

receptie van de VGC. Iedereen kon elkaar “de beste 

wensen” overbrengen. En dat deden veel leden en ex-

leden. Kortom; het was een gezellige middag.  

Uiteraard had Frank Smulders, 

als voorzitter zijn toespraak 

klaar. Na één minuut stilte 

voor de leden die ons ontvallen 

zijn, had hij het volgende te 

melden. 

De stichting is zonder veel 

hobbels opgegaan in de VGC. 

Onze financiën zien er goed 

uit. Contributieverhoging is niet nodig. Ons ledenaan-

tal is op dit moment 391, maar nieuwe leden blijven 

welkom. Onze feestweek was geweldig! Alle vrijwil-

ligers en alle commissies werden bedankt. Ton van 

Hees en Frans Schraven werden aangekondigd als 

nieuwe bestuursleden. Ben Thijssen wordt benoemd 

tot “Lid van Verdienste” voor zijn werk als VVMM-

voorzitter. De clubkampioenen werden vernoemd. 

Dan de baan. Hole 8 wordt uitdagender. Hole 3 en 4 

blijven voorlopig gewoon zoals ze zijn. 

En er komen weer 10 nieuwe lockers bij. 

Frank sloot af met: “Blijf 

op elkaar letten. Corona 

is niet weg. De griep ook 

niet. Blijf thuis bij klach-

ten en verder “IEDEREEN 

EEN GEWELDIG GOLF-

JAAR!” 

 

De VVMM heeft de 55000e deelnemer 

Vrijdag 13 januari werd de 

55000e deelnemer aan de 

VVMM-wedstrijden bekend 

gemaakt. Lid van de baan-

commissie, denker, doener 

en gewaardeerd lid: Toon 

Wijnen. Naast de oorkonde 

kreeg hij ook nog rooibos-

thee met alcohol aangebo-

den. (Sommigen weten 

wat dit is!) 

Afscheid Ben Thijsssen van de VVMM-commissie 

 

Eind vorig jaar kondig-

de Ben aan te gaan 

stoppen met de VVMM 

commissie. Het werd 

tijd om het “stokje” 

over te geven. 
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Op 13 januari werd hij hiervoor gehuldigd. Ben begon 

in 2005 bij de VVMM. Organisator van de WOAB 

(Wedstrijd op andere baan), ons “schoolreisje”. Met 

de bus naar een andere baan. En in de bus werden 

moppen verteld. Geweldig! Ben er helaas veel verge-

ten, maar gelachen werd er.  

In 2015 kwam de computer. Of Ben hier een voor-

stander van was, weet ik niet. Maar zijn zangtalent 

was ongekend. Het Vradimorov moest gezongen wor-

den. Niet 1, niet 2, maar 3 keer. Eerst zachtjes, dan 

gewoon en de derde keer “uit volle borst”. Ben, be-

dankt voor alle jaren VVMM! 

 

Daarna was er erwtensoep. 

En de mededeling dat VDL 

ons sponsort met 300 golf-

ballen. Toen Ben ook nog 

“aan de bel“ trok, kon de 

vrijdagmiddag al helemaal 

niet meer stuk.  

 

Gunshot, Shotgun? 

Toen ik de term voor het eerst hoorde, had ik net 

mijn officiële handicap gekregen na een pittig exa-

men, afgenomen door Kees van der Heijden. De eer-

ste keer naar de VVMM. Eigenlijk wel spannend want 

wat had ik daar nou te zoeken met mijn handicap van 

54. Toen kwam dit dus ook nog: "we starten zoals 

gewoonlijk met gunshot". Of was het shotgun? In ie-

der geval dacht ik even, dat ik me bij de verkeerde 

vereniging had aangemeld en dat ik een modderfi-

guur zou slaan met mijn half setje golfstokken in 

plaats van een fatsoenlijk geweer!  

Gelukkig viel het mee, nou ja dat van die geweren, 

want mijn bruto score zal ik hier maar niet meede-

len.  

Toen ik weer thuis was heb ik toch maar eens opge-

zocht hoe dat nou zit met Shotgun of Gunshot. Tip: 

wikipedia weet (bijna) alles... 

Shotgun start 

Een gunshot start of gunshot is een golftoernooi waar-

bij alle deelnemers gelijktijdig op verschillende tees 

moeten starten. Doel van een dergelijke wedstrijd is 

dat iedereen tegelijk 

begint en eindigt met 

het spel. Daarna kan 

vrij snel een prijsuitrei-

king volgen, waarbij alle 

spelers geacht worden 

aanwezig te zijn. 

Om te organiseren dat 

iedereen tegelijk kan 

starten, wordt tegen-

woordig niet meer met een Shotgun (hagelgeweer) 

geschoten. Er zijn nu officiële producten in de handel 

om een vergelijkbare, veilige knal te geven die op de 

hele baan te horen is. Er wordt ook weleens gebruik-

gemaakt van een misthoorn. 

Ik begrijp dat we geen hagelgeweer gebruiken, maar 

een misthoorn zou toch wel leuk zijn! Kunnen we die 

niet op het dak van het clubhuis installeren?  

(Bijdrage van Paul Coelen) 

Wat nu? Water op de baan? 

Maandag 13 februari waren hole 5 en 6 gesloten. Er 

werden bodemmonsters genomen. Na wat rondvra-

gen werd me duidelijk dat er waterhindernissen zou-

den worden aangelegd. Ja, u leest het goed “water-

hindernissen”. Vroeger hadden we wel ooit last van 

“tijdelijk water”, maar dit lijkt permanent te worden. 

Worden deze holes moeilijker?  

Waar komen ze precies te liggen? Hoe diep zullen ze 

worden? Mag je “vissen”? 

Ik heb intussen mijn zwembroek klaar liggen. Zwem-

badholes zijn leuk en uitdagend, maar alleen in de 

winter. Daar heb ik geen zwembroek voor nodig. 

Maar straks in de zomer: “Ik duik erin om mijn bal 

eruit te halen”. 

Deur dicht? 

De binnendeur levert wat irritatie op. Open? Te koud. 

Het tocht! Dicht? Kan niemand naar binnen. 

Uiteindelijk stonden er 4 

mannen (De techneuten!) 

naar de deur te kijken. “Hoe 

gaan we dit probleem oplos-

sen?” Intussen had Maarten 

de oplossing al toegepast. 

Tee erin en de deur kan niet 

dicht, maar blijft wel op een 

kier staan. 

Soms zijn problemen groter dan de oplossing! 

Individueel afrekenen. 

Bij wedstrijden wordt er voor een periode van 4 

maanden gewerkt met “Individueel afrekenen”. Ieder 

krijgt een consumptiekaart en noteert zijn/haar con-

sumpties. Afrekenen bij verlaten van het clubhuis. 

Doel? Niemand verplich-

ten om een “rondje“ te 

geven.  

Ik vrees dat de baromzet 

wel omlaag gaat. En de 

gezelligheid is ook wat 

minder. (Mijn mening.) 

Voor mij maakt het niet 

uit. Zie hier mijn eerste 

consumptie kaart. 

Gelukkig had ik van tevoren “gepind”. 

Wintercompetitie 

Woensdag 22 februari startte de wintercompetitie met 

12 flights. Eerste wedstrijd: ”Greensome”. De eerste 

punten werden verdeeld. 

https://nl.wikipedia.org/wiki/Hagelgeweer
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Woensdag 1 maart werd Eclectic gespeeld. Sommige 

teams maken nog kans, andere zijn eigenlijk al uitge-

schakeld. Maar we hebben nog de “Zweedse Wed-

strijd”. Deze wordt gespeeld op 8 maart. Dan wordt 

het allemaal weer duidelijker! 

Helaas, de wedstrijd van 8 maart ging niet door. In-

eens lag er sneeuw! Dus alles werd één week opge-

schoven. Op 15 maart speelden we de Zweedse wed-

strijd. En er kwam een verschuiving in het klasse-

ment. Maar de Texas Scramble moest nog komen… 

En dan hier de einduitslag: Het team van Gerard En-

gelen werd winnaar. 

Hierbij het winnende team met de captain op de tele-

foon. Als je goed telt dan heeft dit team 8 spelers. 

Ja... Zo kan ik het ook! 

En toch weet ik zeker dat mijn bal hier ligt 

Ja!!! Ik weet het zeker. Geweldige afslag. Maar nu de 

bal nog vinden. Soms is golfen toch een moeilijk spel-

letje. Toch gevonden? Maar dan nog putten? Birdie of 

Par zat er niet in. 

 

Trouwens, ook bal niet 

meer gevonden. Ie-

mand die hem wel ge-

vonden heeft op hole 

3? 

 

Nieuwe voorzitter Teeshot-commissie 

Na jaren de Teeshot-commissie te hebben geleid, gaf 

Rina Runia vorig jaar aan te gaan stoppen. De com-

missie moest dus op zoek naar een nieuwe voorzitter. 

Gelukkig werd Karin Wensink bereid gevonden deze 

eervolle rol op zich te nemen en zij werd onze nieuwe 

voorzitter. Namens de commissie: “Hartelijk welkom, 

Karin!” en  “Rina, van harte bedankt, dat je deze 

commissie jaren hebt willen leiden!” 

Karins eerste column heeft u al kunnen lezen in deze 

Teeshot.  
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Vlaggenwedstrijd 

Datum: 5 april. Met 32 deelnemers. Wie plant de vlag 

het verste? Uiteindelijk plantte Leo van Halder de vlag 

helemaal niet: hij had nog 4 slagen over. 

Op hole 9 werd het een strijd tussen Karin Wensink 

en Toon van den Berg. Karin putte uit en Toon bleef 

op 15 cm steken. Dus kampioenen: eerste Leo, twee-

de Karin en de derde plaats was voor Toon. Van harte 

proficiat met jullie prijzen.  

JCC 

De JCC werd ingesteld door Jos Coppen, nadat hij 

vele jaren als voorzitter de VVMM had geleid en uit-

eindelijk het “stokje” overgaf aan Ben Thijssen. Van-

daar de Jos Coppen Cup. 

Drie wedstrijden op 17, 24 en 31 maart. Met een ge-

weldige BBQ op 31 maart. Van Slagerij Vos uit Waal-

re.  

 

Uitslag: Jan van Ba-

ren won de cup. 

Piet Lavrijssen werd 

tweede en John 

Grijseels moest ge-

noegen nemen met 

de derde plaats. Pro-

ficiat! 

 

Het slechte weer, dat was voorspeld, bleef gelukkig 

uit. Uiteindelijk viel het wel mee. (Zoals gewoonlijk.) 

Tevens werd de “Carpe diem” gespeeld. Je weet wel: 

“Pluk de dag”. Iets wat we toch te vaak vergeten.  

 

Maar vandaag werd het 

gevierd. 

 

Ad Strijbosch mocht de 

trofee in ontvangst ne-

men.  

 

Tot zover Vaatwasser-1. 

 

Terwijl iedereen zijn/haar voorbereidingen gaat tref-

fen voor de (golf)vakantie begin ik rustig aan deel 2. 

 

Geniet van het voorjaar, de zomer, 

de vakantie, maar bovenal BLIJF GE-

ZOND! 

 

Groeten, Hans Berkers 

 

Q-kaarten en de taak van de marker 

Recent is binnen de VGC aandacht gevraagd voor het 

correct omgaan met scorekaarten van een ronde op 

een baan die qualifying is. Betreffende deze Q-

kaarten, gelopen in een vrije ronde en dus niet bij 

een wedstrijd, heb ik de richtlijnen van de NGF eens 

bestudeerd. Het volgende wordt aangegeven onder 

“uitleg van het handicapsysteem”  

Bij een qualifying ronde dient men volgens de golfre-

gels te spelen en een golfer moet een qualifying 

'kaart' (een qualifying ronde) van tevoren online regi-

streren of op de eerste tee laten weten dat hij/zij een 

qualifying ronde gaat spelen. Hierbij moet een speler 

ook aangeven hoeveel holes hij/zij wil gaan spe-

len. Een speler moet dus vóór de ronde aan zijn/haar 

marker aangeven of hij/zij 9, 18 of bijvoorbeeld 14 

holes gaat spelen (als hole 14 een 'logisch eind-

punt' is op de baan die gespeeld gaat worden). 

Waarom is dit nodig? De marker moet weten dat hij/

zij de scores van de speler moet noteren vanaf de 

eerste hole tot de laatste hole die de golfer wil spelen. 

Na afloop van de ronde moet de marker de score van 

de speler (digitaal) goedkeuren. Bij voorkeur gebeurt 

dit voor 24:00 uur 's avonds, want dan kan de score 

meegenomen worden in de Playing Conditions Calcu-

lation (PCC). 

N.B. Het is dus geen keuze van de speler een q-kaart 

al dan niet goed te laten keuren. 

https://www.ngf.nl/caddie/handicapping/handicapsysteem/qualifying-scores-over-10-11-12-13-14-of-meer-holes
https://www.ngf.nl/caddie/handicapping/handicapsysteem/qualifying-scores-over-10-11-12-13-14-of-meer-holes
https://www.ngf.nl/caddie/handicapping/handicapsysteem/pcc-in-whs-na-qualifying-ronde
https://www.ngf.nl/caddie/handicapping/handicapsysteem/pcc-in-whs-na-qualifying-ronde
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Als je marker bent van een speler die heeft aangege-

ven een q-kaart te lopen, dan moet dit ook afgerond 

worden d.m.v. goedkeuring. 

Daarom heeft de marker als taak, zowel bij wedstrij-

den als bij vrije rondes, toe te zien op een juiste score 

van de speler. Dat is dus niet alleen maar na het uit-

holen aan de speler de vraag stellen: Hoeveel slagen 

heb je? Het is de bedoeling dat je als marker het aan-

tal slagen van de speler volgt en dit na uitholen af-

stemt met de speler. Een speler moet weten dat er 

wordt meegeteld, anders bestaat de kans dat er (mis)

gebruik van wordt gemaakt en zeker bij wedstrijden 

kan dit dus de uitslag beïnvloeden. 

Louis Verlinden 

 

Op bezoek bij Jan François 

In januari vorig jaar kondigde Jan aan dat hij na 25 

jaar (!) zou stoppen met zijn activiteiten als lid van de 

baancommissie.  

Dat kunnen we natuurlijk niet onopgemerkt laten ge-

beuren! Dus ging uw reizende reporter op bezoek bij 

Jan. 

Jarenlang bestond de 

baancommissie uit de 

“IJzeren 4” (uit te 

spreken als “Iezeren 

Vier”, de ‘dikke vrien-

den’ Jan François, Hans 

Raaijmakers, Toon Wij-

nen en Frans Smits). 

De laatste jaren werd 

de commissie aange-

voerd door Pierre Vel-

ter. 

Uiteindelijk is Jan pas 

echt (min of meer) ge-

stopt in december. 

Heel 2022 zorgde hij 

voor alles op en om de oefenfaciliteiten van onze 

club. En natuurlijk bleef hij allerlei puntjes zien in de 

baan die voor verbetering vatbaar waren. Jan bena-

drukt: “Alles wat er gebeurde in de baan en wat wij 

deden, was altijd in goed overleg met de mensen van 

de gemeente.” 

2022 was voor de baancommissie een nogal tumultu-

eus jaar. Kort na elkaar overleden Pierre (totaal on-

verwacht) en Hans. Er moest naar een nieuwe voor-

zitter gezocht worden want Jan, Toon en Frans waren 

meer van het praktische en zagen zichzelf niet ge-

sprekken voeren met de ambtenaren van de gemeen-

te. Gelukkig vonden ze Ad Strijbosch bereid om die 

taak over te nemen. En als vervanger voor Jan kwam 

John Grijseels de baancommissie versterken. 

Het is een koude winterse dag als ik naar Jan (en 

Jeanne) ga. Maar bij hen binnen is het licht met al 

hun ramen, alsof het een mooie lentedag is. Kort na 

mijn binnenkomst kondigt Jeanne aan dat ze naar de 

baan gaat. 

Jan had een hele lijst gemaakt van de werkzaamhe-

den van de baancommissie, zoals ‘bunkers aanhar-

ken, pitchmarks repareren, plaggen terugleggen’ en 

in zijn mooie handschrift erbij geschreven: “doen we 

toch allemaal”. 

Maar er staat nog veel meer op die lijst waar wij spe-

lers misschien helemaal niet bij stilstaan. Jan noemt 

ook ‘bladblazen waar nodig, gras maaien waar de gro-

te gemeentemachines niet bij kunnen, houtsnippers 

bij afslagplaatsen, snoeien, soms trap en lockerruimte 

schoonhouden, driving range bij houden, mensen 

aanspreken op ongewenst gedrag, extra holes uit-

maaien voor evenementen, out of bounds markerin-

gen bijhouden, materiaal inkopen zoals vlaggen, har-

ken, afslagmatten etc’. En zo kan ik nog wel even 

doorgaan. 

 

  

Maar vandaag wil ik van 

Jan eigenlijk een paar 

grappige, onvergetelijke 

herinneringen horen en 

stiekem hoop ik op iets 

smeuïgs. 

 

 

En zo vertelt Jan dat onze club maandelijks zo’n 100 

tot 200 driving range ballen kwijtraakt. Niemand 

snapt hoe ze verdwijnen…. Maar: Jan heeft wel eens 

in een weekend, gewapend met een hark, de hele 

driving-range én bos aan de zij- en achterkant afge-

struind/nageplozen en 170 ballen ‘terug’ gevonden. 

Toen onze club het nieuwe clubhuis ging gebruiken, 

kreeg Jan een pasje waarmee hij tussen 6:00 en 

23:00 het clubhuis in kon. Jan is van het plannen. “Ik 

plande een keer op een zomermorgen eerst iets in de 
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vooral links van de berk op hole 5, dat als hij de aar-

de rondom die struikjes een beetje ophoogde, de bal-

len dan weer een beetje terugrolden. Zo werd het 

leuker (en sneller) spelen op de baan. Je moet het 

maar net opmerken en op het goede idee komen om 

het op te lossen. En Jan benadrukt nogmaals, dat al-

les altijd in heel goed overleg met de gemeente ging. 

“En ik heb dit vrijwilligerswerk altijd met heel veel 

plezier gedaan.” 

(Enkele dagen na ons gesprek, belt Jan mij op: “Gea, 

we moeten eraan denken om ook Dammie Janssen te 

noemen. Ik kan wel een A4’tje vol schrijven met wat 

zij allemaal doet voor de baancommissie. En ik weet 

niet eens alles….”) 

Als ik Jan vraag hoe vaak hij clubkampioen is ge-

weest, moet ik dat zelf maar uitzoeken. 

En wat betreft dat uitzoeken… Gelukkig ken ik iemand 

in de club, die ‘alles weet’ of weet waar de gezochte 

informatie te vinden is. Dus een mailtje gestuurd naar 

Dammie en al snel kwam het verlossende woord... 

“Antwoord op jouw vraag: Jan was 7 keer kampioen 

strokeplay (2003, 2004, 2009, 2012, 2013, 2014 en 

2018) en 9 keer kampioen matchplay (2000, 2002, 

2003, 2004, 2006, 2015, 2016, 2019 en 2021)”.  

Waarvan akte! 

 

   Gea Bloemen 

 

 

 

Prijsuitreiking clubkampioenschap Matchplay 2021 

baan te doen en dan had ik nog tijd om een rondje te 

golfen voordat het druk werd. Dus ging ik een keer om 

5 uur naar binnen…. Ja, het alarm ging af… maar ik 

had de code niet om die uit te doen…. Dus ging ik met 

de kruiwagen en gereedschap naar hole 2. 

Ineens stonden er 4 politieagenten en iemand van de 

bewaking om mij heen en ik moest mij legitimeren en 

uitleggen wat ik aan het doen was. “Ja, ik ben een 

beetje dom geweest, en ik weet de code niet om het 

alarm uit te zetten dus ben ik maar aan het werk ge-

gaan,“ heb ik gezegd. Maar het kostte de club wel 

€ 70,00! De politie kost niks maar de bewaking wel. Ik 

heb toen sleutels gekregen …. 

Ik was een keer op zondagmorgen om 5:30 de bunker 

van hole 6 aan het harken en toen sprong ineens een 

grote hond op mijn rug. Ik verschoot er van. (Ik ben 

niet zo gek van honden.) Ik zag niemand die bij die 

hond hoorde, dus ik begin met mijn hark te zwaaien. 

Ineens hoor ik een stem: “Hij doet niets, hoor! Hij is 

alleen enthousiast en hij wil spelen”. 

Eerst hadden we nog zo’n ballenautomaat. Maar toen 

we zelf de ballen moesten gaan rapen, wilde ik de bal-

len zuiver maken. Dan nam ik ’s winters een kruikje 

warm water mee om de ballen af te spoelen. En toen 

kwam de vraag om waterleiding naar het ballenhok 

aan te leggen maar dan was er kans dat het in de win-

ter zou bevriezen. En toen kwam het idee om regen-

water op te vangen.” 

En Jan gaat verder: “We hadden het idee om blikjes bij 

de teeboxen te maken voor afgebroken tees. De vele 

stukjes plastic bij de teebox horen niet in het milieu 

want ze vergaan nooit. Ik heb die blikjes gemaakt en 

opgehangen. Maar als ik ze dan allemaal had leeg ge-

maakt en na 9 holes weer terugkwam, waren ze al 

weer vol, met bananenschillen en ander afval. Dus die 

hebben we maar weer weggehaald.”  

Iedereen die wel eens met Jan in de flight heeft ge-

speeld, weet dat Jan niet alleen bezig is met zijn bal 

maar ook dingen ‘ziet of opmerkt’, een takje dat ge-

snoeid moet worden of iets anders waar hij dan over 

na gaat denken hoe dat eenvoudig en opgelost kan 

worden. Zo bedacht hij, n.a.v. die lastige struikjes 
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